

主日崇拜程序

序	樂		司琴
Prelude			Pianist
唱	詩	148 齊來，信主聖徒	會眾
Praise		O Come, All Ye Faithful	Congregation
禱	告		領會
Prayer			Liturgist
讀	經	希伯來書 1:1-3	會眾
Scripture		Hebrew 1:1-3	Congregation
浸	禮	問答、見證、受浸	劉丹輝
Baptism		Interview、Testimony、Baptism	Daniel Liu
唱	詩	137 馬槽聖嬰 Away in a Manger	會眾
Praise		146 夜半歌聲	Congregation
		It Came upon the Midnight Clear	
獻	詩	O Come All Ye Faithful	兒童
		Go Tell It on the Mountain	Children
Offertory		A Christmas Celebration	詩班 Choir
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School			
證	道	救主耶穌今降生	劉再生牧師
Sermon			Rev. Solomon Liu
唱	詩	147 聽啊！天使高聲唱	會眾
Praise		Hark! the Herald Angels Sing	Congregation
奉	獻		Luoman,, Rachel
Offertory			Galen, Steven
報	告		領會
Announcement			Liturgist
彼	此	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings			Congregation
三	一		會眾站立
Doxology			Congregation
祝	禱		卜現法牧師
Benediction			Rev. Timothy Pu
阿	們		會眾站立
Amen			Congregation

本週事奉表(2011年12月25日 10:00 AM) 聖誕主日

證道 Sermon	劉再生牧師	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	午餐 Lunch	馮蓓蒂姊妹 林怡姊妹 王苑姊妹
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Daniel Hu	12/30(五)團契	暫停
招待 Usher	吳文正 湯衍萃 羅鷺生 林怡	12/31(六)6:00 P	年終愛筵團契禱告會
Power Point	劉丹輝弟兄		
音控 Audio	邵勇弟兄		
司獻 Offertory	Luoman, Rachael Galen, Steven		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有覃希小姐(住Austin)，黎夏楠先生(戴玉梅姊妹朋友之子)初次參加主日崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 今日為劉丹輝弟兄舉行浸禮，感謝主，求主堅固他的信心。原定張一新弟兄(住Austin)因故暫無法來福和市，姜波弟兄則延至母親康復可觀禮時。下主日(1/1)有胡逸之、胡加冉、盛萬江，及李麗姊妹受浸。
4. 上主日馬槽奉獻主日有128人參加崇拜，奉獻總額為80,470.00，感謝主。
5. 上主日堂議會審決明年預算，決定暫准執事會所提預算需求，六個月內再檢討修訂。
6. 週三(12/28)禱告會分區舉行，請參加。
7. 週五(12/30)團契聚會暫停。
8. 週六(12/31) 6:00PM為年終感恩禱告會暨愛筵，請參加。(無跨年禱告會)
9. 本週請為以下五個家庭代禱——崔洪霞姊妹家、盛亦煒執事家、陳莫姊妹家、陳慕全弟兄家、陳義春女士。
10. 元月份起成年主日學將增加二班：羅馬書查經(R105)，葉衛平弟兄帶領；「面對自我」查經(R103)，傅經緯姊妹帶領。
11. 元/22(主日，農曆除夕)4:00PM獻堂感恩禮拜。
12. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體 — * 楊錦花姊妹復原；湯重蔭姊妹康復；吳文正執事健康。* 遠行肢體——葉衛平弟兄闔家赴加州(12/25-31)；何森泉執事伉儷紐約行(12/25-31)；李麗姊妹返美行程；張明薇姊妹廣州行(一個月)；王鴻傳道返家省親；劉再生牧師師母台北行(1/4-14)；古柏恩執事伉儷在宣教工場。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Miss. Xi Qin (from Austin), Mr. Bill Li (son of Michelle Dai's friend) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
3. Praise Lord, Daniel Liu will be baptized today, may God firm his faith. Bro. Yixin Zhang will postpone for not able to come to Ft. Worth from Austin on this time; Jack Jiang is waiting for his mother's recovery and observation. Next Sunday (1/1) Galen Hu, Daniel Hu, Matthew Sheng and Lisa Li will be baptized.
4. Last Sunday 128 people participated the Manger Offering, and an

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年十二月二十五日 December 25th, 2011
聖誕主日 Christmas Sunday



- 80,470.00 offertory of total to give, thank Lord.
- Last Sunday the congregational meeting decided for temporary approved the budget proposed by deacon board, then redact within six month.
 - Wednesday (12/28) prayer meeting will be held at different homes, please attend.
 - Friday (12/30) Fellowship will be canceled.
 - Saturday (12/31) the New Year Eve prayer meeting and potluck will be held at 6:00PM at church, please attend.
 - Please pray for five families this week: Sis. Angela Morgan family; Deacon David Sheng and family; Bro. Hershel Johnson and family; Bro. C.H Chernly and family; Ms. Diana Chen.
 - Chinese Adults Sunday School will have two more bible study classes in January: Book of Roman (R105), led by Bro. David Yip; Self Confrontation (R103), led by Sis. Jingwei Fu.
 - Church Building Dedication Worship will be held at 4:00PM on Sunday, January 22nd, 2012.
 - Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: Sis. Jenny Yang's recovery from surgery; Sis. Janet Tang's recovery; Deacon Ernest Wu's health. * Those who are traveling — Yip's family in San Francisco (12/2-31); Deacon and Mrs. Ho in New York (12/25-31); Sis. Lisa Li's return trip from China; Pastor Joshua Ong back to Tucson; Sis. Annie Chang in China; Pastor and Mrs. Liu's trip to Taipei (1/4-14). Dennis and Mary Krueger in mission field.

上週統計 Last Week's Statistics (2011年12月18日)

主日崇拜 Sunday Worship	128人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	13人	週五團契 Friday Fellowship	---人
奉獻 Manger Offering	80470.00		

下週事奉表 Next Week's Services (2012年1月1日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 盛亦煒執事 張治壽牧師 盛亦煒執事	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 羅馬書：葉衛平弟兄 面對自我：傅經緯姊妹
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 元杰弟兄	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
招待 Usher	陳慕全 葉玉卿 Hershel & Lois Johnson	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
Power Point	劉丹輝弟兄	午餐 Lunch	Potluck
音控 Audio	邵勇弟兄	1/6(五)團契	杜一平姊妹
司獻 Offertory	Mansi, Daniel Hu Jason, Brian	Friday Snack	杜一平姊妹 林怡姊妹

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773	6135 Holiday Lane North Richland Hills TX 76180 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131	